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Vastal          9. september 2022 

 

Koosolekust võtsid osa hoolekogu liikmed Krista Leppik, Tiina Rikkolas, Kristo Saaremägi, Liisi 

Vimberg, Raivo Heinmets, Ainar Sepnik ja Pille Kajar. 

Koosolekule oli kutsutud Vasta Kooli direktor Silva Kiili ja õppealajuhataja Berit Tein. 

Puudus Egle Järvepere, Kea Preis. 

Külalisena osalesid vallavanem Einar Vallbaum ja majandusosakonna juht Ivar Lilleberg 

 

Päevakord: 

 

1. Direktor Silva Kiili ja õppealajuhataja Berit Teiniga tutvumine 

2. Ülevaade kooliaasta algusest 

3. Kütte kokkuhoiu kava arutelu 

4. Kooli kodukorra eelnõule arvamuse andmine. 

5. Muud küsimused 

 

 

 

1. Direktor Silva Kiili ja õppealajuhataja Berit Teiniga tutvumine 

Silva Kiili: Olen varasemalt tegelenud koolitamisega, õpin ise ja koolitan teisi, direktori ametis 

varem olnud ei ole. Olen ametis alates 1. augustist ning kohe algas ka kiire töö. Kiires tempos 

sulandutaksegi kiiremini. Veidi üllatav on, et bürokraatiat ja paberitööd on hästi palju.  

Õppealajuhataja konkursil osales 3 kandidaati. Berit valiti ühehäälselt. Tema puhul olid kõik 

tööpakkumises nõutud tingimused täidetud. Meil on tekkinud väga hea sünergia.  

 

Berit Tein: Elu hakkas 6 aastat tagasi mind siiapoole suunama. Olin varem Eesti Maaülikoolis 

taimekasvatuse lektor. Abikaasa on pärit siit kandist, kui sündis laps, kolisin maale. Tulin tööle 

Vasta kooli. Vahepeal olin 2 aastat lapsega kodus ning nüüd töötan õppealajuhataja ja väikeklassi 

õpetajana. Hariduselt olen põllumajandusteaduste doktor taimekasvatuse spetsialiseerumisega. 

Lisaks on läbitud pedagoogika kursus ja juhikoolitus. Paberimajandust on töös palju. Samas on 

huvitav kõike läbi töötada ja hakata enda käe järgi seadma. Õppealajuhataja koormus 0,5.  

 

Otsustati informatsioon võeti teadmiseks. 

 

 

2.  Ülevaade kooliaasta algusest 

Silva Kiili: kõik õpetajad on olemas. Ise kasvatame endale kaadrit. Olari Tauer ja Madis Kolk 

lähevad järgmisest aastast pedagoogikat õppima.  

 

Üks uus õpilane tuli meie kooli 9.klassi Aserist. Ka bussiring alustab seetõttu Kalvi asemel Aserist.  

Praegu on koolis kokku 94 õpilast, 1. klassi tuli sel aastal 4 õpilast. Järgnevatel aastatel peaks uuesti 

tulema 1. klassi üle 10 lapse. 

Ukraina laste vastuvõtmist takistab see, et meil ei ole venekeelseid õpetajaid. Ka materjale ei ole 

vene keeles. Füüsiliselt võksime võtta aga ei ole inimesi, kes õpetaksid.  

Einar Vallbaum lisas, et Aseris õpib 20 Ukraina last, Kundas praegu 2-3 aga 1 pere tuleb juurde. 

Rakvere linna enam ei mahu, peab paigutama maakondadesse. Riigi suuniseid ei ole.  

 



Otsustati: informatsioon võeti teadmiseks. 

 

3. Kütte kokkuhoiu kava arutelu 

Einar Vallbaum andis ülevaate, et vallal tervikuna on puudu üle 200 000 euro kütte-ja elektrikulude 

katmiseks. Allüksuste juhtidele on antud tähtaeg kulude kokkuhoiuks ettepanekute tegemiseks. 

Vallas tervikuna on köetavaid ruume, mida kasutatakse vähe või on peaaegu kasutuseta. Nt. lasteaia 

saal õhtuti, volikogu istungite saal raamatukogu II korrusel, noortekeskuse ruumid 

hommikupoolikuti, vana kontorihoone, milles on kasutusel 2 korterit ning nende ülalpidamiskulud 

aastas on 12 000 kuni 15 000 eurot. Kulud on suured ka koolibussile. Kulud õppereisidele ja 

ekskursioonidele on seni kandnud vald. Praeguse kava kohaselt jäävad spordisaalid ja ujula avatuks.  

 

Direktor Silva Kiili on koostanud põhjaliku analüüsi erinevate tegevuskavade (tegevuskulude 

lineaarne kärpimine, sponsorressursi kaasamise ja tegevuste ümberkorraldamise kombinatsioon 

ning sponsorressursi kaasamine kogu puudujäägi katmiseks) mõjude kohta koolile ja kogukonnale.   

 

Silva Kiili lisab, et õpetajatel on valmisolek olemas teha reedeti distantsõppepäevi. Võimalik on 

sisse viia projektipäevad, teha mõne päeva pikemalt ning saab teise päeva vabamaks. Kriisiajal on 

võimalik pöörduda ka ettevõtjate poole toetuse taotlemiseks. Kohalik kogukond on väga tugev ning 

kool on kogukonnale oluline. Kui jätta väike maja ja tööõpetuse maja kütteta, siis need lagunevad 

ning erisisustusega tööõpetuse -ja füüsikaklass vajab teatud temperatuure. 

 

Krista Leppik märkis, et pikemate päevade tegemisel peaks arvestama ka sellega, et lapsed käivad 

huviringides ja – koolides. 

 

Ivar Lilleberg lisas, et koosolekul kõlasid huvitavad mõtted, oluline, et ei hakata kooli tegevuse 

säilitamiseks teisi maju valimatult kinni panema.  

 

Hoolekogu liikmed palusid Ivar Lillebergil esitada arvutused, kui palju erinevad tegevusvariandid 

kokkuhoidu annavad.  

 

Otsustati: 

❖ Toetada järgmisi kooli poolt tehtud ettepanekuid: 

- Sisse viia 4 päevane kontaktõpe. Reedeti viia tunnid läbi distantsõppel ja projektipäevadena. 

Nii on võimalik säästa madalama kütte- ja elektrikasutuse ning bussiringide arvelt koolimajades. 

- Võtta pelletgraanulile vähemalt kolm pakkumist. 

- Lisada peamaja katusealusele soojustusvilla.  

- Alandada ruumides, kus võimalik, temperatuuri 21 °C.  

- Tänavavalgustus lülitada välja alates 23.00 kuni 07.00. 

- Koolivaheaegadel viia küttekasutus miinimumini. 

- Harida lapsi kütet ja elektrit säästma. 

- Otsida toetajaid kriisiaja varu soetamiseks. 

❖ Hoolekogu palub Ivar Lillebergil esitada erinevate kokkuhoiuvariantide numbriline mõju 

 

 

❖ Vasta Kooli hoolekogu seisukohalt ei ole suure bussi vallas ülalpidamine mõistlik. Vasta 

Kool seda ei kasuta ning kooli õpilased on alati pidanud bussi kasutamise eest maksma. 

Võiks kaaluda vajadusel teenuse ostmist bussiettevõtetelt.  

 



 

4. Kooli kodukorra eelnõule arvamuse andmine 

Berit Tein tutvustas kodukorra eelnõusse tehtud muudatusi. Uuena toodi kodukorda 

pikapäevarühma kodukord ning seoses ÄKK koolitusega ka erinevaid ohtlikke esemeid puudutavad 

punktid, samuti õpilaste tunustamise kord. 

 

Otsustati: kiita heaks Vasta Kooli kodukorra eelnõu koos esitatud muudatustega.  

 

5. Muud küsimused. 

 

Koolile on vaja Päästeameti ettekirjutusel 2 redelit väikese maja II korruse evakuatsioonivõimaluse 

tagamiseks. Vaja oleks teada, millised on nõuded. Toetust redelite soetamiseks võiks küsida 

ettevõtjatelt. Samuti on vaja uuendada puistevilla suure maja pööningul. Kool võtab sellele tööle 

hinnapakkumise.  

 

Liisi Vimberg tunds huvi, kui kaugel on kooli arengukava koostamine.  

Krista Leppik selgitas, et arengukava koostamisks koguti inspiratsioon Tartus Forseliuse koolis. 

Kooli sünnipäeval toimunud ideede laadalt sai ka häid ideid ning arutelu oli väga sisukas. Praegu on 

koolis väga kiire aeg ning arengukavaga minnakse edasi esimesel võimalusel. Vaja on koostada 

arengukava, millest oleks päriselt kasu ning mis tõeti töötab.  

Ideede laadalt saime tugeva kinnituse, et kool on oluline. Mõttekodasid võiks ka edaspidi teha. 

Mõisapäevadel käis 483 inimest, juubelil 123 inimest, kes end kirja panid. Tagasiside on olnud väga 

positiivne nii kohvikule kui koolile.  

 

Ainar Sepnik mainis „Tagasi kooli“ projekti.  

Krista Leppik informeeris, et üleskutse Vasta Kooli tulla on olemas programmi kodulehel ning kool 

on valmis tulijaid vastu võtma. Vasta Koolis on seni käinud projekti raames Sirly Oder, Marek 

Melter, Arto Saarend jpt.  

 

 

Koosoleku lõpp 18.00. 

 

Koosoleku juhataja 

 

 

 

Pille Kajar  


